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Protokół Nr XXXV/10

z sesji Rady Gminy w Klimontowie

odbytej w dniu 28 stycznia 2010 r.

Sesja odbyła si� w sali Gminnego O�rodka Kultury w Klimontowie.

Sesja trwała od godziny 1000 do godziny 1430. Obradom sesji przewodniczył pan radny Jan R�bacz,

Przewodnicz�cy Rady.

Na  sesji  podj�to  uchwały  Nr  XXXV/260/10,  Nr  XXXV/261/10,  Nr  XXXV/262/10,  Nr

XXXV/263/10, Nr XXXV/264/10, Nr XXXV/265/10, Nr XXXV/266/10,  Nr XXXV/267/10, Nr

XXX/268/10, Nr XXX/269/10, Nr XXX/270/10, Nr XXX/271/10.

Uchwały podj�to w trybie art. 14 ustawy z dnia 8 marca 1990 r o samorz�dzie gminnym (tj. z 2001

roku Dz. U. Nr 142, poz. 1591 z pó�n. zm.)

W sesji uczestniczyli radni Rady Gminy Klimontów, pan Ryszard Bie� - Wójt Gminy, pan Adam

Przybylski  -  Zast�pca  Wójta,  Sekretarz  Gminy,  Skarbnik  Gminy,  kierownicy  jednostek

organizacyjnych  gminy,  dyrektorzy  szkół,  radni  Rady  Powiatu  Sandomierskiego,  sołtysi  oraz

mieszka�cy gminy.

Radny nieobecny - Wacław Gach

Protokołowała: Pani Ewelina Papaj.

Do punktu 1

Witam serdecznie pa�stwa i otwieram XXXV sesj� Rady Gminy w Klimontowie.

Szanowni Pa�stwo z listy obecno�ci wynika, �e na sali jest obecnych 14 radnych zatem uchwały

podejmowane przez rad� b�d� prawomocne.

Witam serdecznie Rad� Gminy, witam wójta gminy Ryszarda Bienia, jego zast�pc�, witam pani�
sekretarz,  pa�stwa  sołtysów,  witam  radnych  powiatowych,  kierowników  jednostek

organizacyjnych, dyrektorów szkół, publiczno��.

Do punktu 2 porz�dku obrad sesji

Nast�pnie Przewodnicz�cy przedstawił proponowany porz�dek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej wa�no�ci.

2. Przyj�cie porz�dku obrad.

3. Przyj�cie protokołów z poprzednich sesji.

4. Interpelacje, wnioski zapytania radnych.

5. Uchwalenie bud�etu na 2010 r.

a) przedstawienie projektu bud�etu przez Wójta Gminy.

b) przedstawienie  uchwały  Składu  Orzekaj�cego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej

w Kielcach w sprawie projektu uchwały bud�etowej.

c) przedstawienie opinii Komisji Bud�etu, Finansów i Maj�tku Gminy o projekcie bud�etu

na 2010 r.

d) dyskusja

e) głosowanie.

6. Zatwierdzenie planów pracy stałych Komisji Rady na 2010 r.

7. Sprawozdanie z działalno�ci Gminnej Komisji Rozwi�zywania Problemów Alkoholowych

i Narkomanii na 2009 r.

8. Rozpatrzenie skargi na Wójta Gminy.

9. Udzielenie informacji publicznej.

10. Okre�lenie stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu Bud�etowego.

11. Udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu Sandomierskiego. 

12. Udzielenie pomocy rzeczowej na rzecz Samorz�du Województwa �wi�tokrzyskiego.

13. Udzielenie dotacji na prace konserwatorskie.
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14. Okre�lenie  regulaminu  wynagradzania  dla  nauczycieli  w  szkołach  prowadzonych  przez

gmin�.
15. Wyra�enie zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu.

16. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalno�ci w okresie mi�dzysesyjnym.

17. Wnioski, zapytania informacje.

18. Odpowiedzi na wnioski i zapytania.

19. Zako�czenie obrad sesji.

Przewodnicz�cy  Rady:  Wprowadzimy  jeszcze  uchwał�  za  punktem  4  jako  punkt  5  uchwał�
w sprawie szczegółowo�ci planu dochodów i wydatków uchwały bud�etowej. To weszło po zmianie

ustawy o  finansach  publicznych  i  obligatoryjnie  musimy mie�  tak�  uchwał�.  Było  w  działach

i rozdziałach a doszły paragrafy. I druga zmiana to po punkcie 15 uchwał� w sprawie wygaszenia

uchwał. Czy s� uwagi do porz�dku obrad sesji? Nie widz�. Wi�c kto jest za wprowadzeniem tych

uchwał do porz�dku obrad? Za: 11, przeciw: 1, wstrzymało si�: 1.

Kto jest za przyj�ciem porz�dku obrad po zmianach? Za: 13. Porz�dek został przyj�ty.

Do punktu 2 porz�dku obrad sesji

Porz�dek obrad po wprowadzonych zmianach:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej wa�no�ci.

2. Przyj�cie porz�dku obrad.

3. Przyj�cie protokołów z poprzednich sesji.

4. Interpelacje, wnioski zapytania radnych.

5. Uchwała w sprawie szczegółowo�ci planów i dochodów uchwały bud�etowej.

6. Uchwalenie bud�etu na 2010 r.

a) przedstawienie projektu bud�etu przez Wójta Gminy.

b) przedstawienie  uchwały  Składu  Orzekaj�cego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej

w Kielcach w sprawie projektu uchwały bud�etowej.

c) przedstawienie opinii Komisji Bud�etu, Finansów i Maj�tku Gminy o projekcie bud�etu

na 2010 r.

d) dyskusja

e) głosowanie.

7. Zatwierdzenie planów pracy stałych Komisji Rady na 2010 r.

8. Sprawozdanie z działalno�ci Gminnej Komisji Rozwi�zywania Problemów Alkoholowych

i Narkomanii na 2009 r.

9. Rozpatrzenie skargi na Wójta Gminy.

10. Udzielenie informacji publicznej.

11. Okre�lenie stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu Bud�etowego.

12. Udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu Sandomierskiego.

13. Udzielenie pomocy rzeczowej na rzecz Samorz�du Województwa �wi�tokrzyskiego.

14. Udzielenie dotacji na prace konserwatorskie.

15. Okre�lenie  regulaminu  wynagradzania  dla  nauczycieli  w  szkołach  prowadzonych  przez

gmin�.
16. Wyra�enie zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu.

17. Podj�cie uchwały w sprawie uchylenia uchwał.

18. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalno�ci w okresie mi�dzysesyjnym.

19. Wnioski, zapytania informacje.

20. Odpowiedzi na wnioski i zapytania.

21. Zako�czenie obrad sesji.

Do punktu 3 porz�dku obrad sesji

Przewodnicz�cy  zapytał  czy  kto�  wnosi  uwagi  do  protokółu  sporz�dzonego  z  posiedzenia

poprzedniej sesji Rady Gminy. Uwag nie zgłoszono wiec poddał protokół pod głosowanie. Za: 11,

wstrzymało si�: 2. Protokół został przyj�ty.
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Do punktu 4 porz�dku obrad sesji

Interpelacje, wnioski zapytania zgłosili w kolejno�ci jak ni�ej.

Pan  radny  Lipiec:  Bardzo  bym prosił  Panie  Wójcie  bo  byli�my z  komisj�  na  takiej  kontroli

w terenie w zwi�zku z podaniem, które wpłyn�ło do Rady Gminy od Pani Anny Ciepli�skiej to

prosz� �eby zakupi�  jej  opał  bo  ma rodzin�  wielodzietn�.  Ona bierze ró�ne zasiłki  z  O�rodka

Pomocy  Społecznej  jednak�e  ze  wzgl�du  na  ci��k�  zim�  i  małe  dzieci  du�o  tych  dzieci  to

prosiłbym o przychylne załatwienie tej sprawy. A druga sprawa to w imieniu swoim i Komisji to

�eby na Polski Czerwony Krzy� �eby przekaza� t� kwot� 1000 zł co prosił oddział z Sandomierza,

bo korzysta z terenu całej gminy 186 osób.

A teraz przyjemniejsze rzeczy chciałbym podzi�kowa� zarówno Wójtowi jak i Panu Wojtyniakowi

za od�nie�anie dróg, które s� od�nie�ane sobota, niedziela.

A druga sprawa chciałbym podzi�kowa� za podpisanie wniosku, który wydłu�a tras� do Płaczkowic

�eby dzieci mogły doje�d�a� autobusem.

Przewodnicz�cy Rady:Na pocz�tku roku chc� przypomnie�  si� tutaj w sprawach, o których ju�
mówiłem: ogrodzenia �wietlicy,  kiepsko z wodoci�giem w Olbierzowicach ci��ko to idzie jako�
pod gór� czy jak?, dalej sytuacj� z tym budynkiem po szkole. S� to trudne tematy stoi i niszczeje.

Nie ma gdzie zrobi� spotkania, zebrania. Dlatego prosz� �eby spogl�dn�� na te sprawy tam. To jest

wizytówka gminy. Je�li chodzi o o�wietlenie to ten projekt si� robi on si� robi bardzo długo. Jeszcze

chciałbym zgłosi� przystanek Olbierzowice przy drodze Staszów - Klimontów. Zgłaszał ZEASiP

i dyrekcja,  aby  zabezpieczy�  doj�cie  do  �wi�tyni  �ydowskiej,  bo  dzieci  tam  chodz�  po  tych

schodach,  �lisko w zimie  mog�  tam zjecha�  po tych schodach,  połama�  si�.  Likwidacja  szkoły

w Olbierzowicach dała jakie� wyniki, natomiast pozostałe nie, nale�ało by co� zrobi�.

Pan radny Polit:  Dzie� dobry, witam Szanown� Rad�, Wójta. Mianowicie Panie Wójcie mnie to

interesuje na pocz�tku naszej kadencji ja mówiłem, zgłaszałem �eby przywozi� na drog� piach za

szlak�. Pan Wójt powiedział tak tak Panie Polit do dzisiejszego dnia nie ma tego ju� upływa 4 lata.

Pan Wójt: Ale piach jest.

Pan radny Polit: Piach to si� mo�na po placach podrapa� pójdzie �nieg i ju� jest lodówa. Panie

Wójcie interesuje mnie jeszcze mianowicie dział 750 administracja publiczna na pocz�tku kadencji

w  2006  roku  wynosiło  1  729  000.00  zł  teraz  wzrosło  do  prawie  2.5  mln  zł  tyle  wzrosło  na

pracowników firmy Klim-Gaz specjalnie specjalistów oraz specjalist� Pana Buczka chyba nie? Na

o�wiat� i wychowanie to było kwota 5 442 000 ,00 zł a teraz wzrosło do 7 mln. Zlikwidował Pan

szkoły gdzie s� te oszcz�dno�ci w o�wiacie? Czy da� Panu okulary �eby Pan przeczytał wie co Pan

podpisuje? Nie wie Pan. Dział 850 edukacja nie ma �wietlic �eby nie było przystanków nie było

przystanku w Kolonii Zakrzów.

Pan Wójt: Od 10 lat.

Pan radny Polit: Tak. Od 10 nawet wi�cej.

Pan Wójt: A gdzie miałe� poprzednika?

Pan  radny  Polit:  Ju�  były  projekty ju�  były  zdj�cia  i  poszło  wszystko  na  strzelanie.  Bardzo

wzrosły wydatki na sport. Panie Wójcie ja na jednej z sesji przeczytałem �eby Pan wykre�lił swoje

kłamstwa o  zapłacenie  25 tys  zł.  Prosiłem Pana wykre�l  Pan,  wi�c  Pan  tego  nie  zrobiłe�  a  tu

wyra�nie pisz� prosz� Pana „bo to co Pan powiedział Panie Kaziu to Pan wie ile Panu zas�dzili 25

tys zł. Odwołali�cie si�  do S�du do Krakowa, S�d oddalił powództwo, akurat  mo�e u Pana nie

b�dzie co zabra� koniec cytatu”, zdanie drugie „no zobaczymy w ka�dym razie macie wyrok koszty
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post�powania i tak dalej”. Wyrokiem S�du Okr�gowego w Kielcach w sprawie z powództwa Bienia

Ryszarda  przeciwko  Kazimierzowi  Politowi  i  Puszka  Stanisława  zobowi�zano  o  przeproszenia

powoda za rozgłaszanie informacji, �e Pan Ryszard Bie� był współpracownikiem SB co najbardziej

sesji  Rady Gminy w Klimontowie  oraz  w prasie  lokalnej  po  uprawomocnieniu  si�  niniejszego

wyroku. Ponadto nakazał zaprzestanie rozgłaszania tych informacji do ka�dego z powodów po 3 tys

zł na rzecz Stowarzyszenia „Wspólne dobro” w Klimontowie, zas�dził zwrot kosztów po s�dowych

w kwocie po 600 zł. Od wyroku została wniesiona przez pozwanych apelacja.

Panie Wójcie wyrok si� nie uprawomocnił. A Pan rozgłasza...

Pan Wójt: Ile tam pisze, ile.

Pan radny Polit: Czy� Pan głuchy.

Przewodnicz�cy Rady: Panie Polit!

Pan radny Polit: Mam głos to mówi�. Mam jeszcze raz przeczyta�?

Przewodnicz�cy Rady: Nie. Wy to lubicie nas to nie interesuje.

Pan Przybylski - Zast�pca Wójta: Było głosowanie na sesji.

Przewodnicz�cy Rady:  Wi�c Panie Polit Pan przedstawił te rzeczy i  Rada nie uznała bo Rada

decyduje co jest w protokóle. Jak dobrze pami�tam Rada przegłosowała w ten sposób �eby tych

zmian nie wykre�la�. Ja przeprowadziłem głosowanie i tyle mam udziału w tym wszystkim. Czy

wszystko ju�?

Pan radny Polit:  Jeszcze nie. Mianowicie rozchodzi mi si�  o ten przystanek w Zakrzowie czy

b�dzie on w ko�cu Panie Wójcie czy nie?

Pan radny Ferens:  Najpierw komunikat je�eli kto� by chciał skorzysta� z łazienki to prosz� na

gór� bo tam woda zamarzła. Natomiast przechodz� to tego co zło�yłem wcze�niej co prawda nie

dawno bo 20 minut temu na r�ce Pana Przewodnicz�cego.

Za po�rednictwem Przewodnicz�cego zwracam si�  do Rady Gminy w Klimontowie o przyj�cie

mojej  rezygnacji  z  wiceprzewodnicz�cego  oraz  członka  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Gminy

w Klimontowie.

Bardzo prosz� Szanown� Rad� o przyj�cie mojej rezygnacji bez podania przyczyn i wyja�nie� co

do mojej decyzji.

Pismo znajduje si� pod protokołem.

Przewodnicz�cy Rady: Ja zapytam Pana czy decyzja Pana jest ostateczna? 

Pan radny Ferens: Tak zdecydowanie. Prosz� Rad� o pozytywne ustosunkowanie si� do mojego

wniosku.

Przewodnicz�cy Rady: B�d� nas czeka� na nast�pnych sesjach zmiany w Komisjach. No nie b�d�
komentował tego bo nie znam bli�ej sprawy co za powód.

Do punktu 5 porz�dku obrad sesji

Przewodnicz�cy Rady odczytał projekt uchwały w sprawie szczegółowo�ci dochodów i wydatków

uchwały  bud�etowej  i  wyja�nił,  �e  zmienia  si�  równie�  procedura  uchwalania  bud�etu,

absolutorium te� bo b�dzie do ko�ca czerwca. Ten rok bud�etowy jeszcze jest po staremu.

Nast�pnie poddał uchwał� pod głosowanie: za: 13, wstrzymało si�: 1. Rada podj�ła uchwał� Nr

XXXV/260/10 w sprawie szczegółowo�ci dochodów i wydatków uchwały bud�etowej.
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Do punktu 6 porz�dku obrad sesji

a) projekt bud�etu przedstawił Pan Przybylski-Zast�pca Wójta.

Panie Przewodnicz�cy, Szanowni Radni, Szanowni go�cie. 

Bud�et  Gminy Klimontów  na  2010  r  po  stronie  dochodów  to  jest  21  216  426  zł,  po  stronie

wydatków 24 393 820 zł. Bud�et ten skonstruowali�my pod dyktando dwóch du�ych projektów

Regionalnego Programu Operacyjnego, w którym mamy wodoci�g P�chów i  Program Rozwoju

Obszarów  Wiejskich  mamy  wodoci�g  Byszów.  Poza  tym  w  ty,m  bud�ecie  uj�li�my  remont

�wietlicy  w  Nawodzicach,  równie�  w  ramach  programu  Leader  cztery  miejscowo�ci  b�d�
remontowane czyli: Nowa Wie�, Pokrzywianka, W�grce i Adamczowice. W tym bud�ecie uj�li�my

równie�  drogi  gminne, które miały by�  robione w ramach schetynówek niestety nie dostali�my

pieni�dzy, ale mimo wszystko zostawili�my te drogi w bud�ecie poniewa� uwa�amy, �e mo�e doj��
do takiej sytuacji, �e w przyszło�ci jakie� pieni�dze na to znajdziemy. W tym bud�ecie uj�li�my

równie�  drog�  ul.  Sandomiersk�,  równie�  dopłacamy do  dróg  powiatowych  nie  podzielili�my

jeszcze na konkretne drogi chocia� mog� powiedzie�, �e b�dzie to doko�czenie �niekóz, Nawodzic,

cz��� chodników w Klimontowie. 

Poza tym wa�n�  rzecz� jest rewitalizacja Klimontowa bo jest to warto�� 5 mln zł. Z informacji

ostatnich, które mam od Pani Dyrektor �wi�tokrzyskiego Biura Rozwoju Regionalnego mamy takie

plany, �e w ramach oszcz�dno�ci, które s� po przetargach dotycz�cych wodoci�gowania b�dziemy

w stanie zrobi�  by�  mo�e wodoci�g Olbierzowice. Z naszych pieni�dzy zaplanowali�my w tym

roku robienie cz��ci Konar czyli to co jest poł�czone z gmin� Iwaniska. Mamy dwa zmartwienia to

jest  wodoci�g  Olbierzowice  i  wodoci�g  Pokrzywianka  gdzie  pozwolenie  budowlane  wychodzi

w tym roku. Wójt b�dzie musiał zabiega� o �rodki �eby�my tych pozwole� nie utracili bo szkoda.

Wiem, ze POM jeszcze b�d�  dwa nabory czyli to co dzisiaj jeszcze b�dziemy mogli z Leadera

w granicach dwóch wniosków zło�y�.  Wiem, �e niektóre gminy rezygnuj�  bo nie maja �rodków

nawet na zadania bie��ce.

Bud�et nasz mimo, �e jest to rok wyborczy jest bud�etem spójnym. Chcieli�my aby w tym bud�ecie

znalazło si�  to co jest  dla rozwoju gminy najistotniejsze.  Mam nadziej�,  ze uda nam si�  wiele

rzeczy w trakcie roku zorganizowa�.  Jeste�my po rozmowie z Vice Ministrem Kultury i mamy

nadziej�, �e b�dziemy robi� wszystko aby Pan Minister udzielił promesy. Szanowni Pa�stwo bior�c
pod uwag�  te  wszystkie  ogólne  informacje  prosz�  Szanown�  Rad�  o  przychylne  spojrzenie  na

bud�et i przegłosowanie pozytywnie. Dzi�kuj�.

b) Uchwały Składu Orzekaj�cego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie

projektu uchwały bud�etowej odczytała Pani radna Anna R�bacz - Zast�pca Przewodnicz�cego

Rady Gminy.

Uchwały znajduj� si� pod protokołem.

c)  Pani  radna  R�bacz,  Przewodnicz�ca  Komisji  Bud�etu,  Finansów  i  Maj�tku Gminy:

Komisja zapoznała si�  z projektem bud�etu na 2010 r zaprosiła na posiedzenie Wójta akurat na

posiedzenie  przybył  Zast�pca  Wójta,  Pani�  Skarbnik,  którzy  udzielili  nam  informacji  co  do

w�tpliwo�ci  jakie wynikły w trakcie.  Najwi�cej  w�tpliwo�ci  chyba budziła kwota zaci�gni�tych

kredytów i po�yczek. Podsumowuj�c powiem, �e komisja pozytywnie opiniuje projekt bud�etu na

2010 r.

d) Przewodnicz�cy Rady otworzył dyskusj� na temat projektu bud�etu.

Pan radny Lipiec: Mo�e rozpoczn� od wodoci�gu bo od trzech lat jestem �ywiony informacj�, �e
ten wodoci�g b�dzie zrobiony w Pokrzywiance i b�dzie. Co sesja pytam si� jak wierszyk w szkole

b�dzie robiony? Niestety jest tak, �e jak b�d� pieni�dze. Pami�ta Pan Wójt spotkania byłem ja była

jedna z pracownic UG ds pozyskiwania �rodków unijnych. P. Wójt obiecał publicznie,  �e je�eli

w pierwszym kwartale  b�d�  wnioski  przyjmowane na  pewno taki  wniosek co do Pokrzywianki

zostanie zło�ony i trzymam P. Wójta za słowo, �e tak si� stanie. Mam nadziej�, �e tak Pan post�pi

jak pan mówił.
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A druga sprawa to 495 tys na Komisjach dyskutowali�my dofinansowanie do dróg powiatowych

jest mówione na razie o dwóch drogach �niekozy i Nawodzice, jest radny Powiatowy Pan Bajur

mam  nadziej�,  �e  ma  dobr�  pami��,  mo�e  zabierze  głos  mam  nadziej�,  �e  ta  droga  do

P. Wadowskich b�dzie realizowana w jakim� zakresie.

Pan radny Lipiec: Ja jeszcze chciałem powiedzie� �eby kto� czy Pan Wójt czy P. Bajur zaj�li głos

o dofinansowanie do Powiatu.

Pan Przybylski-Zast�pca Wójta:  Szanowny Panie radny,  Szanowni  Pa�stwo 495 tys  na drogi

powiatowe to z tych pieni�dzy to jest cz��� droga Obrazów-Klimontów. Nie wiemy dokładnie bo

musi si� druga strona okre�li� czyli Starostwo.

Pan  radny Polit:  Panie  Wójcie  ja  tam do  bud�etu  wniosłem par�  poprawek odno�nie  remizy

z Zakrzowie chocia� dach, no nic nie jest robione w Zakrzowie. Prosz� Rad� �eby to uwzgl�dni�
remont budynku OSP w Zakrzowie.

Pan Wójt: Słuszna uwaga P. Kaziku wida� Pana zaanga�owanie po tych sprawach, które si� robi

w Zakrzowie �e P. nie jest zainteresowany, ale niech si� Pan nie martwi spróbujemy w tym temacie

równie� co� zrobi� bo to jest nasz maj�tek, my�l�, �e bez Pana pomocy te� to zrobimy. Dzi�kuje.

Pan radny Frejlich: Ja chciałem zapyta� czy ta droga Byszówka to cała do ko�ca? Przez cz���
Borku?

Pan Przybylski, Zast�pca Wójta: Tak.

Pan  radny  Frejlich:  Droga  na  Rybnicy  i  z  tym  mostem  �eby  co�  zrobi�.  I  �wietlica

w Szymanowicach Dolnych była uj�ta jako zadanie wieloletnie w tamtym roku zadeklarowali�my

pomoc i drzewo za darmo i do tej pory, sko�czyło si� na tym.

Pan Wójt: Szanowna Rado droga na Byszówk� no ju� mamy pomysł na to, ale nie b�d� zapeszał,

powiem na  nast�pnej  sesji  co  zrobimy z  tym tematem my�l�,  �e  ten temat  sko�czymy raz  na

zawsze. Droga na Rybnic� wida� te potrzeby te drogi si� nie popsuły za mojej kadencji. Rok jest

długo ró�ne pieni�dze mog� si� pokaza�. Je�li chodzi o �wietlic� to tez zobaczymy mo�e jeszcze

jakie�  wnioski  si�  poka��,  bo  �wietlic  jest  du�o do poprawy.  W trakcie  roku  wszystko  b�dzie

wychodzi�.

Pani radna Gajewska: Wczoraj b�d� go�ciem na Komisji Bud�etowej zadałam pytanie P. Wójtowi

Przybylskiemu odno�nie �wietlicy w Górkach. Czuje si� wyró�niona bo P. Przybylski powiedział,

�e do szefa. No nie wiem czy to b�dzie na koniec wyró�nienie czy kara poniewa� słyszy si�, �e
w innych miejscowo�ciach i bardzo dobrze bo jestem zwolenniczk�, �eby wszystkie �wietlice były

wyremontowane poniewa� s� potrzebne społecze�stwu jest coraz wi�cej szkole�. Warto by si� było

zastanowi� nad sposobem ogrzewania wszystkich �wietlic, ja wiem ja orientuje si� Wójt pokazywał

mi  najprawdopodobniej  b�d�  działki  w tym roku  w Górkach  podzielone  i  sprzedawane domki

pi�kne, ale ta �wietliczka szara P. Wójcie bardzo bym prosiła o przybli�enie tej kwestii. Dzi�kuje.

Pan Wójt:  Szanowna Rado Pani Ewa ma racj�  wczoraj  był  Pan, który robi projekty na domki

jednorodzinne  szeregówki  wczoraj  zostawił  ju�  koncepcj�  podziału mo�na przejrze�.  My�l�,  �e
Szanowna Rada wyrazi zgod�.
Przewodnicz�cy Rady: Pro�ba �eby te wodoci�gi jako� szły w tym tempie to trzeba jeszcze du�o
tych kadencji.

e) Pan radny Lipiec odczytał projekt uchwały bud�etowej.

Nast�pnie Przewodnicz�cy Rady poddał pod głosowanie. Za: 12, wstrzymało si�: 2. Bud�et został
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podj�ty. Rada podj�ła uchwał� Nr XXXV/261/10 w sprawie uchwalenia bud�etu gminy Klimontów

na 2010 r.

Pan Wójt: Dzi�kuje za podj�cie bud�etu. Tu odpowiem mo�e Panu Politowi.

Naprawd� zrobili�my wszystko dzi�kuj� Szanownej Radzie za wyrozumiało�� je�li chodzi o �rodki

finansowe przeznaczone na o�wiat�. Jest Karta Nauczyciela nie mo�emy nic zrobi� wszystko musi

by�  zgodnie  z  przepisami.  Mamy  dyrektorów  szkół  mo�emy  sobie  wszystko  powiedzie�,  �e
pracownicy, którzy pracuj� w administracji niektórzy pracuj� za minimalne wynagrodzenie i to jest

dowód tego, �e bacznie przygl�damy si� wszystkim wydatkom to co mówiłem na ostatniej sesji to

co zrobił rz�d, w dziwny sposób podniósł te pobory je�eli chodzi o nauczycieli odbiło si� to na

naszym podwórku w zwi�zku z tym musimy wyda� około 417 tys, które bardzo by si� przydało na

terenie  naszej  gminy.  Ta  kwota  musi  by�  wypłacona.  B�dziemy wszystko  robi� �eby nie  było

�adnych niedoci�gni�� zarówno w o�wiacie jak i w administracji. Tu powiem, �e w dalszym ci�gu

utrzymujemy kilka stanowisk takich, które nie s� do ko�ca zako�czone, Pan Zast�pca piastuje trzy

stanowiska.  Ja nie siedz�  w soboty w urz�dzie bo �eby si�  zagrza�  tylko po to �eby wszystko

dokładnie  analizowa�.  B�dziemy chcieli  na  wszystkie  tematy si�  bacznie  przygl�da�.  Dzi�kuje

jeszcze raz Szanownej Radzie za przyj�cie bud�etu.

Do punktu 7 porz�dku obrad sesji

Pani radna R�bacz: 

Plan pracy Komisji Bud�etu, Finansów i Maj�tku Gminy na 2010 r.

Termin Tematyka posiedzenia

Stycze� 1. Opracowanie  planu  pracy  i  kontroli  Komisji  Bud�etu,  Finansów

i Maj�tku Gminy.

2. Prace  nad  projektem bud�etu  gminy na  2010 r-  wypracowanie  opinii

o bud�ecie.

3. Zapoznanie si� i zaopiniowanie regulaminu wynagradzania nauczycieli.

4. sprawy bie��ce.

Luty Marzec 1. Gminny  Program  Rozwi�zywania  Problemów  Alkoholowych  –

zapoznanie i zaopiniowanie.

2. Sprawy bie��ce.

Kwiecie� 1. Wypracowanie opinii  dla  Komisji  Rewizyjnej  w sprawie absolutorium

dla Wójta Gminy z wykonania bud�etu gminy za 2009 r.

2. Sprawy bie��ce.

Maj Czerwiec 1. Zapoznanie  si�  i  zaopiniowanie  taryfikatora  opłat  za  zbiorowe

zaopatrzenie w wod� i zbiorowe odprowadzenie �cieków.

2. Sprawy bie��ce.

Sierpie�
Wrzesie�

1. Analiza sprawozdania z wykonania bud�etu gmina za I półrocze 2010 r.

2. Sprawy bie��ce. 

Pan radny Frejlich:

Plan pracy i kontroli Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego na 2010 r

Termin Tematyka Uwagi

Stycze�

Luty

1. Analiza  projektu  bud�etu  gminy  na  2010  r

i wypracowanie  wniosków  dla  Komisji  Bud�etu,

Finansów i Maj�tku Gminy.

2. Opracowanie planu pracy Komisji na 2010 r.

3. Sprawy bie��ce.
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Marzec 1. Zorganizowanie  wyjazdu  szkoleniowego  na  targi

sprz�tu rolniczego „Agrotech” do Kielc.

2. Sprawy bie��ce.

Kwiecie� 1. Ocena sprawozdania z wykonania bud�etu gminy w

2009 r.

2. Objazd i ocena stanu dróg po zimie.

3. Sprawy bie��ce. 

Maj

Czerwiec

1. Stan rolnictwa w gminie.

2. Ocena  funkcjonowania  Zakładu  Gospodarki

Komunalnej i Mieszkaniowej.

3. Przygotowanie  opinii  w  sprawie  udzielenia

absolutorium  Wójtowi  Gminy  dla  Komisji

Rewizyjnej.

4. Sprawy bie��ce. 

Z udziałem Kierownika

WODR,  Kierownika

ARiMR

Kontrola

Sierpie�

Wrzesie�

1. Ocena  sprawozdania  z  wykonania  bud�etu  za  I

półrocze 2010 r.

2. Kontrola  realizowanych  inwestycji  w zakresie

budowy dróg, wodoci�gów i kanalizacji.

3. Sprawy bie��ce. 

Pan radny Lipiec:

Plan pracy i kontroli Komisji Spraw Społecznych

Termin Tematyka Uwagi

Stycze�

Luty

1. Opracowanie  planu  pracy  Komisji  na

2010 r.

2. Analiza  i  uchwalenie  regulaminu

wynagradzania  nauczycieli  z  terenu

gminy.

3. Analiza  projektu  bud�etu  gminy  na

2010 r  i  wypracowanie  wniosków  dla

Komisji  Bud�etu,  Finansów  i  Maj�tku

Gminy.

4. Sprawy bie��ce.

5. Sprawy  zwi�zane  z  funkcjonowaniem

o�wiaty.

Posiedzenie

Marzec 1. Stan  działalno�ci  kulturalnej

w sołectwach.

2. Sport i turystyka w gminie i w wioskach.

Posiedzenie- kontrola w terenie.

Kwiecie� 1. Analiza  sprawozdania  z  wykonania

bud�etu gminy w 2009 r i wypracowanie

wniosków dla Komisji Rewizyjnej.

2. Sprawy bie��ce.

Posiedzenie.
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Maj

Czerwiec

1. Ocena stanu bezpiecze�stwa publicznego

i ochrony przeciwpo�arowej w gminie.

2. Czynny  udział  Komisji  w  organizacji

Jarmarku na �w. Jacka.

3. Ocena  istniej�cego  stanu  kultury

w gminie  wraz  z  wizytacj�  placówek

kulturalnych tj.  GOK, �wietlice,  remizy,

punkty biblioteczne.

4. Ocena działalno�ci OPS.

Posiedzenie.

Posiedzenie- kontrola w terenie

Sierpie�

Wrzesie�

1. Analiza wykonania bud�etu za I półrocze

2009 r.

2. Ocena  organizacji,  stowarzysze�  oraz

klubów kultury fizycznej w gminie

3. Ocena  funkcjonowania  o�wiaty

w gminie.

Posiedzenie.

Wyjazd w teren.

Pan radny Mazur: Chciałem si� ustosunkowa� do rezygnacji Pana Tomka. Nie wiem co si� stało

�adnych zgrzytów nie było, nieporozumie� w naszej Komisji jak do tej pory i nie wiem dlaczego

Tomek wyskoczył z tak� propozycj�. Ja rozumiem spraw� bo przez t� nasz� Komisj� przewija si�
du�o spraw zleconych. Ostatnio to ju� przez Pana Kazia chocia� on to realizuje przez kogo� innego

bardzo du�o czasu nam zabiera trzeba grzeba� we wszystkich dokumentach, ale s� tacy ludzie.

Plan pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej

Termin Tematyka Uwagi

Stycze� 1. Opracowanie  planu  pracy  i  kontroli

Komisji Rewizyjnej.

2. Wypracowanie  wniosków  i  opinii

o projekcie bud�etu gminy na 2010 r dla

Komisji  Bud�etu,  Finansów  i  Maj�tku

gminy.

3. Sprawy  bie��ce  zlecone  przez  Rad�
Gminy.

 Termin realizacji 21.01.2010 

Luty 1. Analiza gospodarki  finansowej  gminy za

okres  sprawozdawczy  2009  r  na

podstawie  sprawozdania  Wójta  Gminy

z wykonania bud�etu z uwzgl�dnieniem:

� dochodów bud�etowych

� przychodów bud�etowych

� wydatków na realizacj� zada�
� kontrola  rozdysponowania  rezerwy

bud�etowej.

Marzec

Kwiecie�

1. Kontrola jednostki organizacyjnej gminy -

Gminny O�rodek Kultury.

2. Wyjazd na szkolenie zorganizowane przez

RIO w Kielcach.

3. Wypracowanie  opinii  z  wykonania

bud�etu gminy za 2009 r i wypracowanie

wniosku  w  sprawie  absolutorium  dla

Wójta  Gminy  wg.  planu  pracy  Rady

Gminy.
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Maj

Czerwiec

1. Sprawy  bie��ce  zlecone  przez  Rad�
Gminy  wynikaj�ce  z  ustaw

przewidzianych  do  rozpatrzenia  przez

Rad� Gminy.

Sierpie�

Wrzesie�

1. Ocena sprawozdania z wykonania bud�etu

za I półrocze 2010 r.

2. Sprawy bie��ce.

Przewodnicz�cy Rady zapytał czy s� uwagi to planów pracy sporz�dzonych przez Komisje. Uwag

nie zgłoszono, wi�c odczytał uchwał� w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady

na 2010 r i nast�pnie poddał pod głosowanie, za: 13, głosów przeciwnych ani wstrzymuj�cych si�
nie było.  Rada podj�ła uchwał�  Nr XXX/262/10 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych

Komisji Rady na 2010 r.

Do punktu 8 porz�dku obrad sesji

Sprawozdanie  z  działalno�ci  Gminnej  Komisji  Rozwi�zywania  Problemów  Alkoholowych

i Narkomanii na 2009 r. przedło�ył Pan Zdzisław Nowakowski - Przewodnicz�cy GKRPA.

Sprawozdanie znajduje si� po protokołem.

Przewodnicz�cy Rady zapytał czy s� pytania?

Pan Wójt: Ja mam takie zapytanie pro�b� przepisy zmieniaj� si� je�eli chodzi GKRPA kto był na

podsumowanie programu PIS, �e mo�na troszk� inaczej te pieni�dze rozdysponowa� i chciałbym

si� spotka� z Panem Przewodnicz�cym w tej sprawie.

Pan Nowakowski: Wi�c Panie Wójcie jutro mamy posiedzenie Komisji to zapraszam ju� dzisiaj.

W tym miejscu Przewodnicz�cy Rady ogłosił 15 minut przerwy.

Po przerwie Przewodnicz�cy Rady wznowił posiedzenie sesji i przeszedł do nast�pnego punktu.

Do punktu 9 porz�dku obrad sesji

Pan radny Frejlich, Przewodnicz�cy Komisji odczytał stanowisko Komisji Rolnictwa i Rozwoju

Gospodarczego po przeprowadzonej kontroli w dniu 12 stycznia 2010 r w sprawie skargi na Wójta

Gminy.

Postanowieniem z  dnia  03.12.2009  r.  znak:  OR-IX-0063/2/09  Starosta  Sandomierski  przekazał

Przewodnicz�cemu  Rady Gminy  w  Klimontowie  według  wła�ciwo�ci  skarg�  Pana  Kazimierza

Polita na Wójta Gminy Klimontów w sprawie wybudowania drogi asfaltowej w Go�licach gm.

Klimontów.

Przewodnicz�cy Rady z urz�du badaj�c wła�ciwo�� w sprawie stwierdził, �e organem wła�ciwym

do rozpatrzenia skargi na działalno�� Wójta Gminy jest Rada Gminy w Klimontowie.

Nast�pnie pismem z dnia 10.12.2009 r. znak: RG.0561-11/09 skarg� przesłał do Komisji Rolnictwa

i  Rozwoju  Gospodarczego,  do  kompetencji  której  nale��  prawy  z  zakresu  utrzymania  dróg

i mostów, celem zbadania zasadno�ci podniesionych w niej zarzutów i przygotowania w tej sprawie

stanowiska dla Rady Gminy.

Zarzuty  podniesione  w  skardze  zostały  zbadane  przez  Komisj�  Rolnictwa  i  Rozwoju

Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 22.12.2009 r. i w czasie kontroli przeprowadzonej w dniu

12.01.2010 r.  Komisja zapoznała si�  z  zebran�  w sprawie dokumentacj�  na któr�  składały si�:
projekt remontu drogi, zgłoszenie o zamiarze budowy, wyja�nienia pracownika ds. drogownictwa,

wyja�nienia Skarbnika Gminy.

Komisja ustaliła co nast�puje:
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Na zlecenie Wójta Gminy w pa�dzierniku 2009 r. projektant Pan Henryk Kobry� wykonał projekt

budowlany na remont drogi gminnej Go�lice przez wie� na działkach nr 302/1, 312,313. Projekt

dotyczył  remontu,  a  nie  odbudowy czy budowy drogi  w tej  miejscowo�ci.  A wi�c nie było to

zadanie inwestycyjne.

Dokonano  zgłoszenia  o  zamiarze  budowy w Starostwie  Powiatowym w Sandomierzu,  bowiem

remont  drogi  nie  wymagał  uzyskania  pozwolenia  na  budow�.  Remont  drogi  przeprowadziło

Przedsi�biorstwo Robót Drogowych w Opatowie.  Wykonawca został  wyłoniony z zachowaniem

trybu przewidzianego w ustawie - Prawo o zamówieniach publicznych.

�rodki na remonty dróg były wcze�niej zaplanowane w bud�ecie gminy na 2009 r. w dziale 600.

Bior�c powy�sze pod uwag� Rada Gminy uznała skarg� za niezasadn�. 

Nast�pnie  Przewodnicz�cy Rady nast�pnie  odczytał  uchwał�  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na

Wójta Gminy i poddał uchwał�  pod głosowanie. Za: 13. Rada podj�ła jednogło�nie uchwał�  Nr

XXXV/263/10 w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy. Zobowi�zuje si� do zawiadomienia

pismem Pana Polita.

Do punktu 10 porz�dku obrad sesji

Przewodnicz�cy Rady poinformował, �e ten sam adresat przesłał pismo. Dotyczy wykorzystania

samochodów słu�bowych w gminie. Pismo zostało przekazane Komisji Rewizyjnej celem zbadania

zarzutów podniesionych w pi�mie, przeprowadzenia kontroli i przedstawienia stanowiska Radzie

Gminy.

Pan radny Mazur odczytał stanowisko Komisji Rewizyjnej.

Komisja ustaliła co nast�puje:

Zarzuty  podniesione  w  pi�mie  zostały  zbadane  przez  Komisj�  Rewizyjn�  na  posiedzeniach

w dniach 11, 20 i 28 stycznia 2010 r. Komisja zapoznała si� z dokumentacj� na, któr� składały si�:
� Zestawienia kosztów samochodów za lata 2007, 2008, 2009.

� Protokoły PT, OT  z przekazania-przej�cia �rodka trwałego.

� Faktury zakupu samochodów.

� Wyja�nienia P. Wójta.

� Wyja�nienia P. Skarbnik.

� Wydruki komputerowe

Wnioski Komisji

Komisja Rewizyjna przeprowadziła kontrol� w dniach 11 stycze�, 20 stycze� i 28 stycznia 2010 r.

Przedmiot kontroli:

1. Jakie czynno�ci  podj�ł  Przewodnicz�cy Rady wobec Wójta w zwi�zku z  ukazaniem si�
artykułu  prasowego  zwi�zanego z  wykorzystaniem samochodu słu�bowego „Lancia”  do

celów prywatnych przez P. Bienia.

2. Czy pojazdy słu�bowe jakimi  dysponuj�  P.  Wójtowie i  inni  zostały przyj�te  na maj�tek

gminy stosownymi uchwałami?

3. Czy zostały spisane umowy zwi�zane z odpowiedzialno�ci�  indywidualn�  za powierzone

mienie?

4. W jaki sposób s� rozliczani u�ytkownicy tych pojazdów słu�bowych z powierzonego mienia

m.in. za zu�ycie paliwa? Oddzielnie za ka�dy rok 2007, 2008, 2009.

Wykorzystane dowody:

Pismo z dnia 04.12.2009 r. (data wpływu 09.12.2009 r.) P. Kazimierza Polita zam. Zakrzów, pismo

z dnia 21.12.2009 r. (data wpływu 22.12.2009 r), wyja�nienia P. Skarbnik, wyja�nienia P. Wójta,

wydruki komputerowe.

Ad.1 Przewodnicz�cy  Rady  po  otrzymaniu  pierwszego  pisma  przekazał  Komisji  Rewizyjnej
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pismem  znak:  RG.0057-68/09  z  dnia  15.12.2009  r.  zbadanie  kontroli  spraw  podniesionych

w pi�mie.  Komisja  stwierdziła,  �e  zostały  opracowane  zasady  wykorzystywania  samochodu

słu�bowego  zarz�dzeniem Nr  77/2009 z  30  listopada  2009  r.  w  sprawie  regulaminu  ogólnych

warunków  u�ytkowania  samochodów  słu�bowych,  Nr  44/2009,  Nr  46/2009,  Nr  63/2009.

Przewodnicz�cy Rady nie  ma  kompetencji  do  wykonywania  czynno�ci  z  zakresu  prawa  pracy

wobec Wójta Gminy.

Wójt  potwierdził  u�ycie samochodu słu�bowego do celów prywatnych, za które zobowi�zał si�
rozliczy� z Urz�dem.

Wniosek  do  Rady Gminy: Komisja  wnioskuje  o  obci��enie  Wójta  Gminy kosztami  paliwa za

wyjazd do Mielca samochodem słu�bowym „Lancia”.

Ad.2 Pojazdy słu�bowe jakimi dysponuj� P. Wójtowie i inni zostały przyj�te na maj�tek gminy. Nie

musiało by� uchwały. Dowód: Protokół 18/08 z dnia 06.06.2008 przej�cia samochodu osobowego

Lancia,  Faktura Nr 12/78 zakupu samochodu marki  	uk,  OT -  przyj�cie �rodka trwałego Ford

Transit  z  dnia  3.02.2009,  protokół  PT  przej�cia  �rodka  trwałego  1/2003  z  dnia  29.04.2003

samochodu osobowego Albea, Faktura zakupu samochodu marki Fiat Albea.

Ad.3 Jest spisana umowa na Forda bo jest stały kierowca. Przy innych samochodach nie ma stałego

kierowcy. Ustawa nie zobowi�zuje do tego, ale dla przejrzysto�ci  spraw Komisja wnioskuje do

Rady Gminy o zobowi�zanie Wójta do zawarcia takich umów odpowiedzialno�ci za powierzone

mienie.  Nie  jest  konieczne  zawarcie  umowy  o  odpowiedzialno�ci  materialnej.  Kodeks  Pracy

rozdział II art.124 §1.

Ad.4 Limity zu�ycia paliwa zostały okre�lone zarz�dzeniami: Nr 44/2009, Nr 63/2009, Nr 46/2009,

77/2009.

Komisja na posiedzenie otrzymała zestawienie kosztów samochodów słu�bowych na lata 2007,

2008, 2009 r., oraz rejestr otrzymanych faktur, miesi�czne karty drogowe.

Tabela przedstawia si� nast�puj�co.

Zestawienie kosztów samochodów.

Rok Lancia �uk Fiat Albea

2007 - 4 528.22 5 073.06

2008 7 426.36 5 476.79 11 165.29

2009 12 938.42 3 407.53 9 866.95

W zwi�zku z faktem, �e Wójt przedstawił niezb�dn� dokumentacj�, która umo�liwiła doko�czenie

kontroli  Komisja  Rewizyjna  dokonuje  reasumpcji  stanowisk  podj�tych  na  poprzednich

posiedzeniach w dniach 11 i 20 stycznia 2010 r i po przeprowadzeniu kontroli stwierdza, �e:

� S� prowadzone karty drogowe,

� Je�d��cy  samochodami  słu�bowymi  prowadz�  miesi�czne  karty  drogowe,  w  których

rozliczaj� paliwo.

Przewodnicz�cy Rady zapytał  czy s�  uwagi.  Uwag nie zgłoszono. Odczytał  uchwał�  w sprawie

udzielenia informacji publicznej poddał uchwał� pod głosowanie. Za: 6, wstrzymało si�: 6, głosów

przeciwnych nie było. Rada podj�ła uchwał�.
Nr XXXV/264/10 w sprawie  udzielenia informacji publicznej.

Do punktu 11 porz�dku obrad sesji

Przewodnicz�cy Rady odczytał projekt uchwały w sprawie okre�lenia stawek dotacji dla Zakładu

Bud�etowego zapytał czy s� uwagi. Uwag nie zgłoszono, poddał uchwał� pod głosowanie. Za: 12,

wstrzymało si�: 1. Rada podj�ła uchwał� Nr XXXV/265/10 w sprawie okre�lenia stawek dotacji

przedmiotowej dla Zakładu Bud�etowego.
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Do punktu 12 porz�dku obrad sesji

Przewodnicz�cy Rady wyja�nił, �e jest inna uchwała z inn� kwot�, która wynika z rozliczenia si�
z drogi Obrazów-Klimontów. W zwi�zku z tym, �e opinie Komisji były zgodne Przewodnicz�cy

Rady  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  na  rzecz  Powiatu

Sandomierskiego i poddał uchwał� pod głosowanie. Za: 12, przeciw:1, głosów wstrzymuj�cych si�
nie było. Rada podj�ła uchwał�  Nr XXXV/266/10 w sprawie udzielenia pomocy finansowej na

rzecz Powiatu Sandomierskiego.

Do punktu 13 porz�dku obrad sesji

Przewodnicz�cy  Rady  wyja�nił,  �e  w  uchwale  chodzi  o  ul.  Sandomiersk�.  Poprosił  Wójta

o wyja�nienia w tej kwestii.

Pan Wójt:  Panie Przewodnicz�cy, Szanowna Rado najbardziej trudno jest przej��  przez sprawy

papierkowe,  w niedziele  na  spotkaniu  był  Pan wicewojewoda i  zaproponował  �eby odbyło  si�
spotkanie i, �e przyczyni si� do tego �eby to spotkanie było. Pani Przewodnicz�ca zapraszam na to

spotkanie  mo�emy  jecha�  wspólnie.  Ta  droga  jest  bardzo  potrzebna  nie  tylko  mnie,  ale

i mieszka�com gminy.  Ciesz�  si�,  �e  Pan wicewojewoda zadeklarował  swoja  pomoc my�l�,  �e
w miesi�cu lutym ten temat przetniemy.

Pani radna R�bacz: My te� na Komisji dyskutowali�my na ten temat wiemy jak temat jest trudny

czasu coraz mniej droga coraz gorsza my mówili�my, �e je�eli nie remont tej drogi to �eby pu�ci�
tylko asfalt �eby tych dziur tam nie było �eby nie była przebudowa drogi tylko remont.

Pan Wójt: Mo�e Pani radna zaproponowa� zrobi� etapowo zostawi� 150 m od góry. 

Przewodnicz�cy Rady odczytał tre��  uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz

Samorz�du Województwa �wi�tokrzyskiego i poddał uchwał� pod głosowanie. Za: 9, przeciw: 1,

wstrzymało  si�:  3.  Rada  podj�ła  uchwał�  Nr  XXXV/267/10  w  sprawie  udzielenia  pomocy

rzeczowej na rzecz Samorz�du Województwa �wi�tokrzyskiego.

Do punktu 14 porz�dku obrad sesji

Przewodnicz�cy  Rady  odczytał  tre��  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  na  prace

konserwatorskie zapytał czy s� uwagi. Uwag nie zgłoszono poddał uchwał� pod głosowanie za: 13.

Rada  podj�ła  jednogło�nie  uchwał�  Nr  XXXV/268/10  w  sprawie  udzielenia  dotacji  na  prace

konserwatorskie. 

Do punktu 15 porz�dku obrad sesji

Przewodnicz�cy  Rady:  Szanowni  Pa�stwo  nast�piło  wyliczenie  �rednich  jakie  nauczycielom

w danym roku si�  nale��  w zale�no�ci  od stopnia awansu zawodowego. Liczone jest  od kwoty

bazowej ustalonej w Ministerstwie Finansów. Z wyliczenia wyszło, �e tych �rednich nie osi�gn�li
i to co Wójt mówił trzeba wypłaci� jednorazowo teraz.

Sprawozdania z wysoko�ci �rednich wynagrodze� nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu

zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostk� samorz�du terytorialnego znajduj� si� pod

protokołem.

Nast�pnie Przewodnicz�cy Rady wyja�nił, �e je�li chodzi o regulamin wynagradzania nauczycieli

s� wprowadzone zmiany przez Wójta Gminy, które przedstawiaj� si� nast�puj�co.

� Dodatek motywacyjny z 40.00 zł na 100.00 zł.

� Dodatek motywacyjny dla dyrektora szkoły 50%, dla wicedyrektora do 10%.

� Dodatek funkcyjny dla opiekuna sta�u z 30 zł na 50.00 zł.

� Dodatek motywacyjny dla wychowawcy klasy z 50.00 zł na 100.00 zł.
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martwy, ale je�eli wpływały jakie� wnioski to starali�my si� sprawy załatwia� i tak:

Wpłyn�ł wniosek �eby przedłu�y� tras� w Płaczkowicach.

Pan radny Polit szkoda, �e go nie ma ci�gle mówi o przystanku w Zakrzowie tych przystanków

jakby�my  zrobili  30  to  by  mo�e  starczyło,  my�my  wyst�pili  do  Zarz�du  Dróg  Krajowych

i Autostrad z pozwoleniem na usadowienie takiego przystanku my sobie nie mo�emy tam gdzie

chcemy.  Jest  podpisana  stosowna  umowa,  która  pozwala  na  postawienie  takiej  wiaty

przystankowej.  Gdy temperatura  si�  podniesie  umo�liwi  warunki  pracy to  b�dziemy ten  temat

realizowa�.
Pan Polit pluje na mnie ro�nymi sprawami szkoda, �e go nie ma, szkoda, �e jako radny gminy

Klimontów  nie  zauwa�ył,  �e  przez  rok  czasu  samochód  je�dził  i  woził  pasa�erów  z  tamtego

odcinka drogi a gmina płaciła a ja napisze do Komisji Rewizyjnej �eby ten temat sprawdzi�  ile

gmina poniosła kosztów w tym temacie wtedy Pan Polit zrozumie, �e równie� i jego obowi�zkiem

było i takie sygnały zgłasza�  do Rady Gminy jak i do Wójta �eby ten temat wyeliminowa�.  Te

sprawy, które s� mi�dzy Panem Politem a mn� to tylko rozgrywki, �e ukróciłem pewne tematy i ju�
mo�e  Pani  kierownik  ZEASiP powiedzie�  jakie  s�  koszty dowo�enia  dzieci  do szkół,  s�  du�e
oszcz�dno�ci.

Powiem Panu  Przewodnicz�cemu naprawd�  robimy wszystko  z  tym  o�wietlenie  wiem,  �e  jest

problem  nie  ma  5  słupa.  Skoro  jestem  przy  o�wietleniu  publicznym  to  powiem,  �e  została

podpisana umowa na 2010 r. Zwróciłem si� do Dyrektora Zakładu Energetycznego o udzielenie

informacji co zrobił przez ostatni kwartał. W tym temacie zaoszcz�dzili�my około 40 tys zł.

Je�li chodzi o synagog� to rzeczywi�cie tam jest problem wystosujemy pismo do gospodarzy tego

obiektu.

Pan  Polit  mówił  �eby  wozi�  piach  ze  szalk�  ja  rozwa�ałem  ten  temat,  ale  pó�niej  byłbym

posadzony, �e wozi si� jakie� szkodliwe materiały.

Pan Przewodnicz�cy mówił ile jest problemów z tym skargami i  ju�  s�  dwie nast�pne od Pana

Polita i b�dzie znowu rozliczał szkoły, odgromienie w Szkole Podstawowej. Człowiek uczy si� na

bł�dach jak zostałem Wójtem to trzeba było zgłosi�  do organów �cigania,  �e piorunochron nie

działa i wtedy mo�e by si� sytuacja potoczyła inaczej.

Je�li chodzi o Polski Czerwony Krzy� wi�c tak oni rzeczywi�cie zgłosili si� o doło�enie 1000 zł

my�my odpowiedzieli, �e stan prawny nie pozwala na udzielenie pomocy takiej pomocy z bud�etu

gminy bo taki jest przepis. Ale skoro wpłyn�ło takie pismo i kiedy� tu Pani te� w GOK-u do mnie

podeszła i mówiła, ze nie mog� korzysta� z pomocy, to my�l�, �e Pani Sekretarz i Pani Skarbnik,

tam b�d� miały na uwadze.

Dzi�kuje serdecznie za przyj�cie bud�etu na 2010 r.

Do punktu 19 porz�dku obrad sesji

Wnioski, zapytania zgłosili jak ni�ej:

Pani Kilian, sołtys Płaczkowic: Chciałam podzi�kowa� Wójtowi, �e wyraził zgod� na dowóz tych

dzieci i ten przystanek.

Pan Wójt: Wi�c tak spróbujemy przystanki zrobi� przez Szkoł� Zawodow�.
Pan  Sikora,  mieszkaniec  Gminy  Klimontów:  A Wójt  mówił,  �e  przyjmuj�c  ludzi  do  pracy

wszystkie konkursy b�d�  w internecie szukałem i  nie doszukałem si� �adnej  informacji  na ten

temat. Bo �ona moja tak samo chciała si� przyj�� do pracy była u Wójta 15 razy, s� przyjmowane

osoby a �ona do dzisiejszego dnia odpowiedzi nie ma. To jak to jest Panie Wójcie?

Pan Wójt: Konkretnie Pan mówi Pana �ona była i jeszcze przyjdzie kilkana�cie razy.

Pan Sikora: Ju� nie przyjdzie.

Pan Wójt: Prosz� Pana Urz�d Gminy to nie jest zakład pracy. Oczywi�cie b�dziemy przyjmowa�
do grupy interwencyjnej, takich osób jak Pana �ona jest du�o, od 1 lutego uwa�am, �e Pana �ona

jak by była zainteresowana to powinna przyj�� zapyta� si� bo s� programy ró�ne np 50+. Mamy
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Do punktu 20 porz�dku obrad sesji

Punkt ten został zrealizowany razem z punktem 19 porz�dku obrad sesji.

Do punktu 21 porz�dku obrad sesji

Przewodnicz�cy Rady podzi�kował za udział w sesji,  stwierdził,�e Rada zrealizowała wszystkie

punkty  porz�dku  obrad,   a  nast�pnie  ogłosił  jej  zamkni�cie.  Na  tym  obrady  zako�czono

i podpisano.
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